Sermon Title: "Love the Church Into Obedience" (1 Thessalonians)			      July 5, 2020
講道標題：“順服, 愛的塑造與回應 ”(帖撒羅尼迦前書)		          2020年7月5日

Sermon Outline: 
講道大綱：

1. Life-on-life discipleship is essential for the spiritual growth and protection of young believers, but Satan tries to hinder this (through persecution) – 2:17-18; 3:1-5
生命影響生命的門徒訓練對於保護年輕信徒和他們靈性成長至關重要，但撒但總試圖通過迫害來阻止這情況– 2:17-18 ; 3:1-5



2. The centerpiece of discipleship is love and intimacy between leaders and the church family.  This love is seen in:
門徒訓練的核心是教會領袖與家庭之間彼此相愛和親密關係。 這種愛是在此體驗：


a. The desire and longing to be with young believers to guide them to obey Christ – 2:18
渴望期待與年輕的信徒在一起，引導他們順服基督– 2:18


b. The sharing of their life and heart – 2:8
分享他們的生命和心靈– 2:8


c. Their parental love (motherly tenderness, fatherly exhortation and urging, joy and pride towards one’s children) – 2:6-7, 11-12, 17-20; 3:6-9
他們 父母之愛（母親的溫柔，父親的勸勉和敦促，對孩子充滿喜悅和驕傲）–2:6-7、11-12、17-20； 3:6-9
